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Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 12 / (2018 – 2022) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 25. 05. 2021 o 13:00 h 
 
 

Prítomní :  

1. Belavý Cyril, prof.,  Ing., CSc. 12. Pokusová Marcela, prof., Ing., PhD. 

2. Benco Peter,  Ing., CSc. 13. Ridzoň František, doc., Ing., CSc.     

3. Fekete Roman, prof.,  Ing., PhD. 14. Sejč Pavol, prof., Ing., CSc. 

4. Gulan Ladislav, prof., Ing., PhD.               15. Schrek Alexander, doc., Ing., PhD. 

5. Gulan Martin, doc. Ing., PhD.           16. Uváček Marian, Mgr., PhD. 

6. Gužela Štefan, doc., Ing., PhD. 17. Záhonová Viera, RNDr., CSc.  

7. Havelka Ferdinand, Ing., PhD.   18. Čierny Matúš, Ing.                               

8. Chmelko Vladimír, doc., Ing., PhD. 19. Samuel Jankove, Bc. 

9. Knížat Branislav, doc., Ing., PhD. 20. Majstrík Andrej, Ing. 

10. Onderová Iveta, Ing., PhD. 21. Noga Marek, Bc. 

11. Petrák Peter, Ing., PhD.   

 

Neprítomní:  Lokajová Jana, Mgr. 

                       Bezák Jozef  – ospr.    

                       Habara Marek, Bc. – ospr. 

                       Chovančák Erik, Bc. – ospr. 

                       Krajčíková Zuzana – ospr. 

                       Poničanová Andrea – ospr. 

 

              

Prizvaní:  Šooš Ľubomír, Dr.h.c.prof. Ing., PhD. – dekan  

                  Beniak Juraj, doc. Ing., PhD. 

                  Ďuriš Stanislav, prof. Ing., PhD. 

                 Kuzmová Gabriela, Ing. – tajomníčka fakulty 
 

 
Program: 1. Otvorenie, schválenie programu, overovateľov zápisnice a sčítacej komisie 

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3.  Informácie zo zasadnutia AS STU 

 4. Návrh na vymenovanie prodekanov SjF 

 5. Návrh na odvolanie členov VR SjF 

 6. Návrh na vymenovanie členov VR SjF 

 7. Rôzne 

 
  
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU otvoril predseda AS SjF STU, doc. Ing. František Ridzoň, CSc. Privítal prítomných 

senátorov, prizvaných účastníkov zasadnutia a navrhol overovateľov zápisnice.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– Záhonová Viera, RNDr., CSc.  

– Čierny Matúš, Ing.                               

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 



 2 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení jednomyseľne.  

 

Pripomienky, doplňujúce a pozmeňujúce návrhy k programu zasadnutia zo strany prítomných senátorov 

vznesené neboli. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 20 

 Hlasovalo za : 20 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 
 

Predseda AS SjF STU, doc. Ing. František Ridzoň, CSc. predniesol návrh na členov sčítacej komisie: 

o Belavý Cyril, prof.,  Ing., CSc. 

o Havelka Ferdinand, Ing., PhD.   

o Ing. Andrej Majstrík 

Všetci menovaní s návrhom súhlasili.  

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 19 

 Hlasovalo za : 19 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 

 

Členovia sčítacej komisie si zvolili za predsedu prof. Ing. Cyrila Belavého, CSc.. 
 
K bodu 2:  

Zmenil sa harmonogram rokovaní, podľa novej metodiky je nutná prítomnosť dekanov aj na zasadnutiach 

vedenia STU aj na zasadnutiach kolégia STU. Obe rokovania sa konajú v pondelok. Nový harmonogram 

zasadnutí bude platný až do zvolenia nového rektora STU v Bratislave. Návrh na kandidátov na rektora je 

možné podávať do 28.5.2021. Ďalej dekan informoval o akreditácií, a teda, že s postupom prác na akreditácií 

je spokojný. Pripomenul, že akreditácia je najdôležitejšia úloha SjF. V závere pán dekan informoval senátorov 

o pokračovaní rokovania ohľadom prenájmu priestorov budovy na Pionierskej ulici.  

 

Diskusia: 

Bez diskusie.  

 
K bodu 3:  

Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ridzoň informoval prítomných senátorov o priebehu ostatného 

rokovania AS STU v Bratislave, pričom uviedol, že celé rokovanie bolo venované príprave volieb kandidáta 

na rektora STU. Bol schválený harmonogram volieb, schválená volebná komisia a proces volieb rektora bol 

oficiálne zahájený. 

 

Diskusia: 

Bez diskusie.  
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K bodu  4:  

Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ridzoň požiadal navrhovateľa – pána dekana o úvodné slovo. Pán 

dekan v krátkosti predstavil svoj návrh na personálne obsadenie miest prodekanov. S odvolaním na vopred 

zaslané podklady s informáciami o navrhovaných kandidátoch, požiadal senátorov o kladenie otázok priamo 

prítomným kandidátom. Pán dekan tiež uviedol, že vzhľadom na kompetencie prorektorov upravil 

kompetencie prodekanov, tak aby tieto korešpondovali.  

 

Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ridzoň otvoril diskusiu:  

Pán doc. Ridzoň upozornil, že je potrebné zmeniť informačný tok, a to tak, aby e-mailová komunikácia nebola 

iba preposielaná na vedúcich ústavov, ale aby sa informácie triedili podľa stupňa kompetencií a zapojenia do 

konkrétnej problematiky.  

Pán doc. Chmelko vystúpil s pripomienkou, že po schválení návrhu na vymenovanie prodekanov, budú vo 

vedení traja zástupcovia jedného ústavu. Následne sa obrátil s otázkou na pani prof. Pokusovú, v čom by 

mohla prispieť k zvýšeniu počtu študentov na SjF.  

Reagoval dekan fakulty a uviedol, že rokoval s viacerými zamestnancami fakulty. Jeho cieľom bolo omladiť 

personálne obsadenie s cieľom povahového zosúladenia prodekanov. Myslí si, že jeho rozhodnutie je správne 

a stojí si za ním. Dekan si nemyslí, že traja členovia z jedného ústavu by mal byť problém, alebo že by mohol 

byť daný ústav nejakým spôsobom protežovaný, skôr naopak daný ústav to do značnej miery oslabuje v tvorbe 

vedecko – výskumných výstupov. Ďalej reagovala pani profesorka Pokusová, ktorá uviedla, že bude 

maximálne súčinná s oddelením propagácie štúdia, ktoré má priamo v náplni práce snažiť sa o navýšenie 

počtu študentov. Taktiež uviedla, že prichádza so svojou víziou ako zlepšiť komunikáciu so študentmi, získať 

spätnú väzbu od študentov a priamo uviedla, že sa chce sústrediť na študentov.  

Doc. Chmelko uviedol pripomienku, že pri pohľade do budúcna, nevidí možnosť ďalšieho pokračovania 

členov vedenia SjF vo svojej činnosti. Reagoval pán dekan, ktorý uviedol, že by bol rád keby sa mladí 

zamestnanci mohli zatiaľ venovať vede a výskumu a až následne, aby boli zapojení do funkcií na fakulte.  

 

Predseda AS SjF STU v Bratislave odovzdal slovo predsedovi sčítacej komisie. Pán prof. Belavý poučil 

senátorov, ako má byť správne označený hlasovací lístok a v krátkosti ich oboznámil s priebehom volieb. 

Pred samotnou voľbou bola predsedom volebnej komisie skontrolovaná urna pre vhadzovanie hlasovacích 

lístkov.  

Po ukončení tajného hlasovania a spočítaní hlasov, vyzval predseda AS SjF STU v Bratislave predsedu 

sčítacej komisie, aby oboznámil členov AS SjF s výsledkom hlasovania.  

 

Výsledky tajného hlasovania: 

 

Kandidát na funkciu 

prodekana 

Prof. Ing. Marcela 

Pokusová, PhD. 

Prof. Ing. 

Stanislav 

Ďuriš, PhD. 

Doc. Ing. Juraj 

Beniak, PhD. 

Doc. Ing. 

Alexander 

Schrek, PhD. 

Počet členov AS 27 27 27 27 

Počet prítomných členov AS 20 20 20 20 

Počet hlasovacích lístkov 

vydaných 

19 19 19 19 

Počet odovzdaných 

hlasovacích lístkov volebnej 

komisií 

19 19 19 19 

Počet platných hlasovacích 

lístkov 

19 19 19 19 

Počet neplatných 

hlasovacích lístkov 

0 0 0 0 

Počet získaných hlasov 16 17 14 14 

Záver: Návrh dekana na vymenovanie prodekanov SjF STU v Bratislave na funkčné obdobie 2021-2025 bol 

schválený nadpolovičnou väčšinou hlasov.  
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K bodu  5:  

Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ridzoň požiadal navrhovateľa – pána dekana o úvodné slovo. Pán 

dekan v krátkosti uviedol, že tento návrh je, podľa jeho uváženia, správny. Zámerom je predísť 

nepríjemnostiam pri zvolávaní vedeckej rady ako aj pri jej hlasovaní.  

 

Diskusia: 

Bez diskusie.  

 

Predseda AS SjF STU v Bratislave opätovne odovzdal slovo predsedovi sčítacej komisie. Pán prof. Belavý 

poučil senátorov, ako má byť správne označený hlasovací lístok a v krátkosti ich oboznámil s priebehom 

hlasovania. Pred samotným hlasovaním bola predsedom sčítacej komisie skontrolovaná urna pre vhadzovanie 

hlasovacích lístkov.  

Po ukončení tajného hlasovania a spočítaní hlasov, vyzval predseda AS SjF STU v Bratislave predsedu 

sčítacej komisie, aby oboznámil členov AS SjF s výsledkom hlasovania. 

 

Návrh na odvolanie člena 

Vedeckej rady SjF STU v 

Bratislave 

Prof. Dr. Ing. 

Jozef Peterka 

Dr. h. c. prof. 

Ing. Jozef 

Živčák, PhD., 

MPH. 

Ing. Luboš 

Lopatka, PhD. 

Prof. Ing. 

Dušan Petráš, 

PhD. 

Počet členov AS 27 27 27 27 

Počet prítomných členov AS 20 20 20 20 

Počet hlasovacích lístkov 

vydaných 

20 20 20 20 

Počet odovzdaných 

hlasovacích lístkov volebnej 

komisií 

20 20 20 20 

Počet platných hlasovacích 

lístkov 

20 20 20 20 

Počet neplatných 

hlasovacích lístkov 

0 0 0 0 

Počet hlasov za 19 19 20 19 

Počet hlasov proti 1 0 0 0 

Počet hlasov zdržal sa 0 1 0 1 

 

Záver: Návrh na odvolanie členov Vedeckej rady SjF STU v Bratislave bol schválený nadpolovičnou väčšinou 

hlasov.  

 
K bodu  6:  

Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ridzoň požiadal navrhovateľa – pána dekana o prednesenie návrhu. 

Dekan predstavil návrh na vymenovanie členov Vedeckej rady Strojníckej fakulty STU v Bratislave na 

funkčné obdobie 2021 - 2025.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil pán prof. Belavý s otázkou, na základe akej stratégie bol vypracovaný návrh na 

vymenovanie členov Vedeckej  rady SjF STU v Bratislave. Reagoval pán dekan, ktorý uviedol, že jeho 

zámerom bolo, aby každý z vedeckých odborov fakulty mal svoje zastúpenie vo Vedeckej rade SjF STU 

v Bratislave a tiež, aby členmi Vedeckej rady SjF boli kolegovia s titulom profesor. Reagoval pán profesor 

Belavý, že na fakulte sú aj mladší profesori, ktorí sa nedostali do návrhu na vymenovanie, prečo? Dekan 

reagoval, že pri zvažovaní členov bral do úvahy aj spätosť členov Vedeckej rady SjF s fakultou.  
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Pán docent Chmelko sa zapojil s otázkou, prečo v návrhu na vymenovanie členov Vedeckej rady chýba 

zástupca s ČVUT Praha a tiež ho zaujímalo aké postavanie, respektíve koho zastupuje navrhovaný člen pán 

Ing. Lopatka. Reagoval dekan fakulty, ktorý uviedol, že pán Ing. Lopatka je absolventom Strojníckej fakulty 

STU v Bratislave. Je pravdou, že v súčasnosti pôsobí ako manažér, ale práve takýto manažérsky pohľad by 

pán dekan vo Vedeckej rade privítal. Nezastúpenie dekana Fakulty strojní ČVUT v Prahe vo Vedeckej rade 

Strojníckej fakulty STU v Bratislave pána dekana mrzí, ale nie je možné niekoho navrhnúť bez súhlasu druhej 

strany.  

 

Predseda AS SjF STU v Bratislave opätovne odovzdal slovo predsedovi sčítacej komisie. Pán prof. Belavý 

poučil senátorov, ako má byť správne označený hlasovací lístok a v krátkosti ich oboznámil s priebehom 

hlasovania. Pred samotným hlasovaním bola predsedom sčítacej komisie skontrolovaná urna pre vhadzovanie 

hlasovacích lístkov.  

Po ukončení tajného hlasovania a spočítaní hlasov, vyzval predseda AS SjF STU v Bratislave predsedu 

sčítacej komisie, aby oboznámil členov AS SjF s výsledkom hlasovania. 

 

Výsledky tajného hlasovania: 

Počet členov AS 27 

Počet prítomných členov AS 21 

Počet hlasovacích lístkov 

vydaných 

21 

Počet odovzdaných 

hlasovacích lístkov volebnej 

komisií 

21 

Počet platných hlasovacích 

lístkov 

19 

Počet neplatných 

hlasovacích lístkov 

2 

 

 

P.č. Návrh na vymenovanie členov Vedeckej 

rady Strojníckej fakulty STU v Bratislave 

na funkčné obdobie rokov 2021 - 2025 

tajné hlasovanie 

Za Proti Zdržal sa 

1 Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD. 19 0 0 

2 Prof. Ing. Stanislav Ďuriš, PhD. 18 0 1 

3 Prof. Ing. Marcela Pokusová, PhD. 16 0 3 

4 Doc. Ing. Juraj Beniak, PhD. 17 0 2 

5 Doc. Ing. Alexander Schrek, PhD. 16 0 3 

6 Prof. Ing. Pavol Sejč, PhD. 18 0 0 

7 Prof. Ing. Cyril Belavý, CSc. 19 0 0 

8 Prof. Ing. Branislav Hučko, PhD. 18 1 0 

9 Prof. Ing. Róbert Olšiak, PhD. 18 1 0 

10 Prof. Ing. Michal Masaryk, PhD. 17 2 0 

11 Prof. Ing. Miloš Musil, PhD. 18 0 1 

12 Prof. Ing. Ing. Roland Jančo, PhD. 16 3 0 

13 Prof. Ing. Marián Peciar, PhD. 19 0 0 

14 Prof. Ing. Roman Fekete, PhD. 18 0 1 

15 Prof. Ing. Ladislav Gulan, PhD. 19 0 0 

16 Prof. Ing. Miroslav Bošanský, PhD. 17 1 1 

17 Prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. 18 0 1 

18 Prof. Ing. Dušan Petráš, PhD. 19 0 0 

19 Prof. Dr. Ing. Milan Sága 19 0 0 

20 Prof. Ing. Ivo Hlavatý, Ph.D. 19 0 0 
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21 Dr. h. c. prof. Ing. Jozef Živčák, PhD. MPH. 18 0 1 

22 Doc. Ing. Jaroslav Katolický, PhD. 19 0 0 

23 Dr. h. c. prof. Ing. Jozef Zajac, PhD. 18 1 0 

24 Ing. Juraj Lapin, DrSc. 19 0 0 

25 Doc. RNDr. Jiří Tesař, PhD. 19 0 0 

26 Ing. Štefan Boháček, PhD. 19 0 0 

27 Ing. Luboš Lopatka, PhD. 11 3 4 

 

Záver: Návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady Strojníckej fakulty STU v Bratislave, Ing. Luboš Lopatka, 

PhD. nebol schválený AS SjF STU v Bratislave. Ostatné návrhy na vymenovanie člena Vedeckej rady 

Strojníckej fakulty STU v Bratislave boli schválené nadpolovičnou väčšinou hlasov. 

 

Predseda AS SjF STU v Bratislave sa poďakoval členom sčítacej komisie za ich prácu.  

 
K bodu 7:  

Úvodom tohto bodu rokovania vystúpil predseda AS SjF STU v Bratislave, ktorý upozornil, že dňom 

vymenovania schválených prodekanov do funkcie prestávajú byť členmi AS Strojníckej fakulty STU 

v Bratislave. Pani profesorka Pokusová bude nahradená v AS SjF STU v Bratislave zvoleným náhradníkom 

pánom doc. Ing. Milošom Matúšom, PhD. Na základnom pracovisku (ÚTM) bude potrebné uskutočniť 

doplňujúce voľby za člena AS SjF STU v Bratislave. Rovnako v študentskej časti AS SjF STU v Bratislave 

po štátnych skúškach nastupuje zvolený náhradník.  

Pán dekan sa poďakoval prítomným senátorom. Informoval, že jedného člena Vedeckej rady SjF predloží na 

schválenie na najbližšom zasadnutí AS SjF STU v Bratislave.  

 

Následne pán predseda AS SjF poďakoval prítomným senátorom za účasť, upozornil, že na termín 

nasledujúceho rokovania  senátorov včas upozorní a ukončil zasadnutie.  

 

Zapísala: Ing. Iveta Onderová, PhD. 

 

....................................................... 

   

Overili  : RNDr. Viera Záhonová, CSc. ....................................................... 

 
Ing. Matúš Čierny   ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 7. 6. 2021 

                                                                                                   ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  

 


